
                                                  číslo materiálu:  

Osadní výbor: Žižkov Vrchlice  (Žižkov HD) 

Datum: 04.05. 2023   18:00 hod    

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
Host: 

Březinová Gabriela, Gryč Tomáš, Kadečka Tomáš, Šrajbrová Anna, Vičarová Barbora, 
Vlachová Linda, Votavová Hana, Vepřková Dana 
 
Šáňa Jan, Materna Petr, Pospíšilová Martina, Treml Josef 
 
Klečák Jiří 
 

Gestor RM: Tomáš Morawski 

Příští jednání: 1.6.2023 18:00   

 
1) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Hostem zasedání byl Radim Fedorovič s tématem MHD v Kutné Hoře. Dotazy byly zaměřeny na dopravní 
obslužnost Žižkova a Vrchlice s návaznými spoji autobusů MHD od večerních rychlíků z Prahy (bylo 
vysvětleno, že nelze časově stihnout, aby autobus od vlaku v 22,00 stihl dojet až do Cihelny na konečnou), 
bylo poukázáno na skutečnost, že ke spoji, který ze směru Praha přijíždí o půlnoci (0:04) není žádný 
přípoj.  Dále spojení mezi sídlištěm a zastávkou u hřbitova v České ulici ( 705 ze zastávky Na Špici). Všechny 
dotazy a podněty k MHD lze zasílat na vhd@kutnahora.cz 
 
Velkým diskusním tématem byla mapa linek MHD – návrh v šedomodré barevné kompozici byl shledán 
jako zcela nevyhovující a bylo navrhnuto barevné uspořádání a jednodušší ztvárnění ! 
Dalším dotazem byla možnost zastávky u Gymnázia Jiřího Ortena, která se ale ukázala jako 
nerealizovatelná z důvodu neprůjezdnosti ulic a dosahu zastávky Fučíkova.  
Byly zmíněny přestupky v MHD, kdy řidič nevytiskne cestujícímu lístek, ale inkasuje peníze.  
Problém parkování zájezdových autobusů na Žižkově, především u MŠ Pohádka. Nastíněno řešení ve 
sběrném parkovišti autobusů na autobusovém nádraží. Kdy bude? 
 
Dopravní situace u MŠ Pohádka začíná být velmi problematická. Rodiče s dětmi přebíhají mezi 
zaparkovanými vozy na nepřehledné křižovatce. 
 
Téma bezpečnosti v oblasti Tenisové kurty – Bylanka. Silnice je ve špatném stavu, drží e na ni vysoká 
vrstva bahna. Denně tam projíždí auta do místních garáží. Současně dochází k vykrádání garáží v oblasti a 
vzhledem k chabému pouličnímu osvětlení v dané oblasti se zde scházejí různé partičky – především 
v oblasti tzv. paloučku, kam každodenně chodí družina ze ZŠ Žižkov na odpolední aktivity. 

Dále bylo upozorněno na velmi špatný stav ulice Do Polí, kde není zpevněný povrch a dochází k hromadění 
bahna a kamínků nejen v této ulici, ale následně při deštích i do ulic Liliová a Růžová. 

Bude požádáno o opravu nástěnky OsV u zastávky MHD Vrchlice (sprejer). 

 

Zmíněn komplikovaný výjezd aut z ulice Na Bylance do ulice Táborská. Špatný výhled, prudké stoupání. 

 

Zjištěna černá skládka Na Rovinách – dle KÚ na pozemku církve (p.č. 4216/3 k.ú. Kutná Hora). 

Kontaktujeme přímo arciděkanství. 

 

Jednání OsV bylo oficiálně ukončeno v 19:45.    

mailto:vhd@kutnahora.cz


 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

A) Žádost o vložení přehledné mapy MHD jako barevný list do Kutnohorských listů 
B) Žádost o zveřejnění informace v Kutnohorských listech, že nesmí dojít k situaci, kdy cestující v MHD 
neobdrží jízdní lístek po zaplacení 
C) Žádost  o zřízení  „místa k přecházení“ u MŠ Pohádka a současně se dotazujeme, zda by šlo udělat „místo 
pro přecházení“ i v již poptávané Táborské ulici u autobusové zastávky, kde je zatím požadovaný přechod 
pro chodce v nedohlednu 
D) Žádost o opravu cest Na Bylance a Do Polí 
E) Žádost MP o kameru do oblasti Na Bylance 
F) Odbor dopravy –  Žádost o průjezdnost zbývající části ulice Na Bylance do ulice Táborská, která je v 
současnosti zaterasena 4 betonovými květináči. 
G) Likvidace neoficiálního zvířecího hřbitova Na Rovinách – u kapličky  OPAKUJEME 
H) Požadavek na řešení většího množství vozidel dlouhodobě zaparkovaných v ulici Na Terase na pozemku 
města. 
J)  Autobus, který parkuje na zastávce V Cihelně, stojí v protisměru a znemožňuje tak přehlednou dopravu. 
Pan Fedorovič požádal o doporučení alternativního místa, kterým by mohla být např. točna ve stejné ulici 
určená pro otáčení autobusů (viz obrázek na straně 3). 
 
 
 

 
Zapsala: Šrajbrová Anna 
Zápis ověřil: Gryč Tomáš 
Situace parkování autobusu MHD na konečné stanici V Cihleně 

 


